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Številka: 03201-6/2017                                                                                         TOČKA 2                  
Datum:   21. 4. 2017 

 
 

Z A P I S N I K 
16. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 19. 4. 2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok (17.05), Kavaš Andre-
ja, Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Marti-
na, Rožman Romana, Trstenjak Zvonimir, Konrad Vrhovšek. 
 
Odsotni: 
Kobal Aleš 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Metka Meglič, Irma Bračko, Vanja 
Jus, Maja Krajnc, Veronika Tonejc, Janja Šijanec - strokovne službe, Drago Žura - predsednik nad-
zornega odbora, Marko Turčin – ZD dr. Adolfa Drolca Maribor, Matej Dobovšek – Lineal d.o.o., 
Doris Urbančič Windisch - Zavod za turizem Maribor – Pohorje, Tanja Vindiš Furman – JMSS, Nata-
lija Babič – Urbis d.o.o., Katarina Šauperl – OS Arhitektura Katarina Šauperl s.p., Janika Ozmič 
Zorič – Biro 2001 s.p., Neva Dolgoš - zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 15. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 
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3. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. IZREDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 4. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 
 

 
 

4. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. IZREDNE SEJE 

 
 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 5. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 
 
 

5. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 4: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 16. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 4. izredne seje. 
4. Pregled in potrditev zapisnika 5. izredne seje. 
5. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
6. Obravnava in potrditev mandata nadomestnemu članu občinskega sveta za preostanek 

mandatne dobe Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica. 
7. Obravnava in potrditev dokumenta CPS (celostna prometna strategija). 
8. Obravnava in potrditev Poslovno finančnega načrta 2017 z Letnim načrtom ravnanja s 

stvarnim premoženjem JMSS Maribor. 
9. Seznanitev z letnim poročilom 2016 ZD dr. Adolfa Drolca Maribor. 
10. Obravnava in potrditev Finančnega načrta Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor 

za leto 2017. 
11. Podaja soglasja k imenovanju direktorice Zavoda za turizem Maribor Pohorje. 
12. Obravnava in potrditev mandata novemu – nadomestnemu članu Komisije za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja za preostanek mandatne dobe. 
13. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnikov v Svet zavoda Osnovne šole 

Franca Lešnika Vuka Slivnica pri Mariboru. 
14. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnika v Svet zavoda ZD. Dr. Adolfa 

Drolca Maribor. 
15. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnika v Svet zavoda Mariborske 

knjižnice. 
16. Obravnava in potrditev Odloka o Zaključnem računu proračuna Občine Hoče-Slivnica za le-

to 2016 – po skrajšanem postopku. 
17. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica Za leto 2018 – prva 

obravnava. 
18. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del stano-

vanjskega območja HO 06 v k.o. Spodnje Hoče – skrajšan postopek. 
19. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo 

stanovanjske stavbe Panke na Hočkem Pohorju – skrajšan postopek. 
20. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanj-

sko gradnjo v Spodnjih Hočah – Tenko – skrajšan postopek. 
21. Obravnava in sprejem Sklepa o odpisu vodarine. 
22. Seznanitev o potrditvi 15 dokumentov identifikacije investicijskega projekta – DIIP za pro-

jekte v okviru prijave na javni poziv LAS LASTOVICA v obdobju 2014 – 2020 (sklad EKSRP 
in ESRR) s strani župana občine. 

23. Pobude in vprašanja. 
 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 
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6. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV MANDATA NADOMESTNEMU ČLANU OBČINSKEGA SVETA 

ZA PREOSTANEK MANDATNE DOBE OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za opravljanje funkcije člana občinskega sveta po-
trdi mandat  nadomestnemu članu občinskega sveta Konradu Vrhovšku za preostanek 
mandatne dobe Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica.  

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA CPS 
 (CELOSTNA PROMETNA STRATEGIJA) 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Dobovšek – Lineal d.o.o.. 
 
Stališče je podal Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 
 
Po krajši razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrjuje celostno prometno strategijo (CPS) Občine 
Hoče – Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 
 

8. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2017 Z LETNIM NAČR-

TOM RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM JMSS MARIBOR 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Tanja 
Vindiš Furman. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za finance Srečko Ornik in predsednik Odbora za družbene 
dejavnosti Bojan Mlaj. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrta 2017 z Letnim 
načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS Maribor. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2016 ZD DR. ADOLFA DROLCA MARIBOR 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. A. Drolca Maribor Marko Turčin. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z letnim poročilom 2016 ZD dr. Adolfa 
Drolca Maribor. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. 
ADOLFA DROLCA MARIBOR ZA LETO 2017 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predstavnik ZD A. Drolca Maribor Marko Turčin. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za finance Srečko Ornik in predsednik Odbora za družbene 
dejavnosti Bojan Mlaj. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k Finančnemu načrtu Zdravstvenega 
doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 2017.  

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

PODAJA SOGLASJA K IMENOVANJU DIREKTORICE ZAVODA ZA  
TURIZEM MARIBOR POHORJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno predstavitev je podala Doris Urbančič Windisch. 
 
Razpravljali so člani sveta: Anita Arzenšek, ki si želi podrobnejše umestitve Občine Hoče-Slivnica v 
delovanje Zavoda za turizem Maribor Pohorje, Zdravko Čufar, ki si želi konkretnih akcij na področju 
občine, Anton Obreht, ki predlaga povezavo vseh resursov na Pohorju med Bellevuem in Arehom 
Martina Rauter, bi si želela predstavitve na Odboru in želi obljubo za dobro sodelovanje z mislijo 
na razvoj regije in občine, Srečko Ornik, ki opozori na neizkoriščene možnosti gramoznice, Bojan 
Mlaj, ki predlaga ustanovitev TIC-a v Občini Hoče-Slivnica. 
 
Doris Urbančič Windisch prosi za povabilo na občino ter obljubi dobro sodelovanje in poglobljeno 
delo na področju Občine Hoče-Slivnica. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k imenovanju Doris Urbančič Win-
disch za direktorico Zavoda za turizem Maribor – Pohorje za naslednje mandatno ob-
dobje (5 let). 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 14 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV MANDATA NOVEMU – NADOMESTNEMU ČLANU KOMI-
SIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  

ZA PREOSTANEK MANDATNE DOBE 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica imenuje Konrada Vrhovška za novega – nadomest-
nega člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za preostanek man-
datne dobe. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV V SVET 
ZAVODA OSNOVNE ŠOLE FRANCA LEŠNIKA VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Osnov-
ne šole Franca Lešnika Vuka Slivnica pri Mariboru imenuje Olgo Vodušek, Irmo Rojko in 
Bojana Mlaja. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 
 

14. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA V SVET ZA-

VODA ZD. DR. ADOLFA DROLCA MARIBOR 
 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnico Občine Hoče-Slivnica v Svetu jav-
nega  zavoda Zdravstveni dom dr. Adolfa Drolca imenuje Vanjo Jus. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
15. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA V 
 SVET ZAVODA MARIBORSKE KNJIŽNICE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnico Občine Hoče-Slivnica v  Svetu za-
voda Mariborske knjižnice imenuje Vanjo Jus. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
16. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA OBČI-
NE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2016 – PO SKRAJŠANEM POSTOPKU 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednica Odbora za 
kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica od-
bora za gospodarstvo drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za fi-
nance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljali so člani sveta: Rok Klajnšek, ki je podal pripombe na prodajo zemljišč, ustvarjeno rea-
lizacijo, neizvedene investicije in ekonomičnost VŠD Hoče. Franjo Mihalič, ki ima pomisleke glede 
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realizacije, pripombo glede prevelikega stroška reprezentance, potrebno bi bilo urediti nujne zade-
ve asfaltiranje in kanalizacija.  
 
Na mnenja iz razprave so odgovarjali župan Marko Soršak, direktor občinske Peter Cokan, Janja 
Šijanec in Jožef Merkuš. 

 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 
Hoče-Slivnica za leto 2016 – po skrajšanem postopku in sprejme Sklep o odpisu terja-
tev. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 
 

17. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA 

LETO 2018 – PRVA OBRAVNAVA 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednica Odbora za 
kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica od-
bora za gospodarstvo drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za fi-
nance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljali so člani sveta: Anton Obreht, ki prosi za prikaz projektov, ki so v rezervi, če bomo 
uspeli, zaradi transparentnosti in Franjo Mihalič, ki prosi za boljši prikaz projektov. 

 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 16:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za 
leto 2018 v prvi obravnavi in ga da v javno razpravo do 5. 5. 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 
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18. TOČKA  

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 
NAČRTU ZA DEL STANOVANJSKEGA OBMOČJA HO 06 V K.O. SPODNJE HOČE – 

SKRAJŠAN POSTOPEK 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Natalija Babič predstavnica družbe Urbis d.o.o.  

 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljali so člani sveta: Zvonimir Trstenjak, ki ima pomisleke glede 3m ceste in dostopa in opo-
zori občino, da naj tega ne daje v javno dobro, Jožef Merkuš, ki se boji, da bodo lastniki potem 
zahtevali pluženje in vzdrževanje in Anton Obreht, ki predlaga občinski predpis, ki bi to urejal. 
 
Na mnenja iz razprave so odgovarjali župan Marko Soršak, ki pove da imamo sklep glede spreje-
manja zemljišč v javno dobro in Natalija Babič. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 17:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za del stanovanjskega območja HO 06 v k.o. Spodnje Hoče po skrajšanem po-
stopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 
 

Župan Marko Soršak opozori, da bi morali v skladu s poslovnikom sedaj sejo prekiniti za premor, 
razen če se prisotni strinjano z nadaljevanjem seje. 16 prisotnih se z nadaljevanem seje stri-
nja. 
 
 

19. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NA-

ČRTU ZA GRADNJO STANOVANJSKE STAVBE PANKE NA HOČKEM POHORJU –  
SKRAJŠAN POSTOPEK 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina Šauperl predstavnica OSA Arhitektura Katarina Šauperl s.p.  

 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 18:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za gradnjo stanovanjske stavbe Panke na Hočkem Pohorju po skrajšanem po-
stopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 
 

 
20. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NA-
ČRTU ZA STANOVANJSKO GRADNJO V SPODNJIH HOČAH – TENKO – SKRAJŠAN PO-

STOPEK 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janika Ozimič Zorič predstavnica podjetja BIRO 2001 Maksimiljana 
Ozimič Zorič s.p. 

 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, ki je mnenja, da bi moral 
nositi investitor stroške infrastrukture in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 19:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za  stanovanjsko gradnjo v Spodnjih Hočah – Tenko po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
 

21. TOČKA 
OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O ODPISU VODARINE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 20:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o odpisu 3.163 m3 vodarine, pri 
čemer se Žnidarič Jožetu, stanujočemu Ulica talcev 43, 2312 Orehova vas obračuna 3 x 
količina (36 m3) pavšalne porabe iz obdobja pred iztekom vode. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
 

22. TOČKA 
SEZNANITEV O POTRDITVI 15 DOKUMENTOV IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 

PROJEKTA – DIIP ZA PROJEKTE V OKVIRU PRIJAVE NA JAVNI POZIV LAS LASTOVICA 
V OBDOBJU 2014 – 2020 (SKLAD EKSRP IN ESRR) S STRANI ŽUPANA OBČINE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan Marko Soršak. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 21:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s potrditvijo 15 dokumentov identifi-
kacije investicijskega projekta – DIIP za projekte v okviru priprave na javni poziv LAS 
LASOVICA v obdobju 2014 – 2020 (sklad EKSRP in ESRR) s strani župana občine. 

SKLEP JE SPREJET. 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

23. TOČKA 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
ANTON OBREHT 
Vprašanje glede Rogoškega gozda, ker so letaki v zvezi s tem in onesnaževanje zraka pri projektu 
Magne. Da ne pride zaradi tega do ogrožanja projekta. 
 
 
ANDREJA KAVAŠ  
Prosi za pripravo dodatnih pojasnil glede Rogoškega gozda predvsem predstavnikom te iniciative 
in pove, da v debatah na družabnih omrežjih ne sodeluje in ne bo sodelovala, nobeden pobudnik 
ni stopil v stik z njo. 
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FRANJO MIHALIČ 
1. Vpraša kako je z odvozom odpadkov iz zbirnih mesta, ali takrat ko so polna ali po urniku? 
2. Sam se letošnje čistilne akcije ne bo udeležil. Mnenje je, da je potrebno omogočiti za vse obča-
ne odlaganje vseh odpadkov v zbirnem centru brez doplačila. Ko so bo to izvedlo se bo udeleževal 
akcij prej pa ne. 
 
ROK KLAJNŠEK 
Posameznike, ki prinašajo odpadke nagraditi – nagradno žrebanje. Kako se bo razrešil problem 
ceste družine Repnik v Radizelu? 
 
 
 
ŽUPAN MARKO SORŠAK 
Pove, da je seznanjen s letaki glede Rogoškega gozda, o tem se je tudi razpravljalo na Občinskem 
svetu Občine Miklavž na Dravskem polju. Občina podala pisno pojasnilo glavni pobudnici iniciative. 
OPN je bil predstavljen in omilitveni ukrepi - nadomestna zemljišča na različnih lokacijah v občini. 
Med Rogozo in Miklavžem je cca 300 ha gozda, cca 55 ha se bi podrlo, uredilo  in nanj navozilo 
zemljo in gradbišča Magne, vendar ne v celoti naenkrat - najprej 8 ha, druga faza 21 ha. Organizi-
ran bo sestanek, kjer bo urbanist ponovno razložil to kar je bilo že povedano na javni razpravi. Bila 
je tudi javna razprava glede podatkov, ki jih je podal ARSO povezanih. Ko je javna razprava se 
mnenja podajo in se jih upošteva.  
Vsak občan ima tudi brezplačni odvoz 2m3 gradbenih odpadkov, zeleni rez, če so vključeni v odvoz 
bioloških odpadkov in prva zamenjava salonitne kritine. 
 
METKA MEGLIČ  
Glede družine Repnik pove, da se je problematika v preteklosti reševala, vendar so lastniki želeli 
odškodnino. Mi smo takšen predlog zavrnili in to cesto sami uporabljajo in predlagali, da jo dajo 
brezplačno. 
 
METKA MEGLIČ  
Glede odlaganja odpadkov pove, naj sporoči lokacijo, da se preveri možnost postavitve dodatnega 
zabojnika. Odvoz stekla se opravlja enkrat mesečno. V zbirni center za odpadke pa je mogoče od-
dati še vedno številne odpadke brezplačno – plastika, embalaža, papir, gume, itd. Plačljivi so le 
mešeni komunalni odpadki in biološki odpadki z izjemo zelenega reza v spomladanskem in jesen-
skem času za tiste, ki so vključeni v odvoz bioloških odpadkov. 
 
 
Župan Marko Soršak povabi vse, da se udeležijo čistilne akcije, seznani z razpisom za urejen objekt 
– stanovanjska hiša, podjetje, gostinski loka, itd - Zlati kostanj, in se je vsem prisotnim zahvalil za 
udeležbo in ob 1940 sejo zaključil. 
 
 
Zapisala: 
Neva Dolgoš, dipl.posl.sekr. 
                                                                                  
 
                                                                                                 ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


